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MAANMITTARIKILTA RY 
Hallituksen kokous 10/2018 
Aika: 16.4.2018 klo 17:00 
Paikka: Seminaarisali 149, Otakaari 4, 02150 Espoo 
 
Paikalla: 
Meri Ahokas 
Janne Olin 
Veera Lehto - Poistui kohdassa 21.9. 
Iiro Vainikainen 
Juho Virtanen - Poistui kohdassa 19.2.1. 
Ilmari Talvitie 
Tommi Alajoki 
Helena Huhtinen 
Silja Jousi 
Laura Tuomainen - Poistui kohdassa 19.3.2 
Julianna Porkka 
Ville Alasalmi 
Netta Maijala 
Anni Halko 
Emma Savela - Saapui kohdassa 19.1.2. Poistui kohdassa 19.1.3. 
Poissa: 
Tiiamari Tolonen 
 

1. KOKOUKSEN AVAAMINEN 
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 17:01. 

 
2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN 

Puheenjohtaja totesi kokouksen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

3. PUHE- JA LÄSNÄOLO-OIKEUKSIEN MYÖNTÄMINEN 
Esitys: Myönnetään puhe- ja läsnäolo-oikeudet seuraaville henkilöille: 
Anni Halko 
Emma Savela 
Netta Maijala 
Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

 
4. KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN 

Hyväksyttiin kokouksen esityslista työjärjestykseksi. 
 

5. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN 
- 8/2018 

Hyväksyttiin kokouksen 8/2018 pöytäkirja. 
 

6. PÖYTÄKIRJANTARKASTAJAT  
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Esitys: Valitaan Ville Alasalmi ja Helena Huhtinen pöytäkirjantarkastajiksi. 
Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

 
7. KOKOUKSEN TIIVISTELMÄN KIRJOITTAMINEN 

Esitys: Valitaan Ville Alasalmi kirjoittamaan tiivistelmä viikkotiedotteeseen. 
Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

 
8. ILMOITUSASIAT 

Emma Savela tulee kokoukseen kertomaan AYY:n kuulumiset. 
 

9. KUULUMISKIERROS 
Anni: Ihan jees 
Laura: Ihan jee 
Ilmari: Kaikki nauro mulle äsken, iha perseest. 
Tommi: Potkasin tänään palloa ekan kerran kahteen vuoteen. 
Juho: Elämä on laiffii ja rahaa on. 
Helena: Ihan jees, vähän väsyny 
Silja: Hyvää 
Veera: Ihan hyvää 
Meri: Tosi tosi tosi tosi hyvää 
Ville: Ihan mukavasti 
Nanna: Oispa rahaa 
Janne: Nuori fretti ja melkee haudas 
Iiro: Olin miettinyt jotain hyvää sanottavaa, mutta unohdin. Iha jees. 

 
10. RAHA-ASIAT 

10.1. Hyväksyttävät laskut 
Esitys: Hyväksytään seuraavat laskut maksettaviksi: 
Aalto-yliopiston ylioppilaskunta, Varaston vuokra 1.1.-30.6.2018, 56,94 € 
Aalto-korkeakoulusäätiö sr, Vuosijuhlien cocktailtilaisuuden  
henkilökuntakulu, 148,80 € 
Anni Halko, korvaustosite, Vuosijuhlalahja fuusioon, 12,99 € 
Henri Miettinen, kilometrikorvaus, vujutirrejen kuljetus, 45,36€ 
Netta Maijala, MJ-tarpeita ja laulukilpailun voittajalle kuohuvaa 547,55 € 
Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

10.2. Killan kortilla tehdyt hankinnat 
Esitys: Hyväksytään seuraavat killan kortilla tehdyt hankinnat: 
3.4.2018, K-market Kamppi, kokoustarjoilut 20,05 € 
16.4.2018 Alepa Eliel, MJ:n hallitusrastin tarjoilut, 57,12 € 
16.4.2018 Alepa Eliel, MJ:n hallitusrastin tarjoilut, 37,71 € 
16.4.2018 Clas Ohlson Kamppi, tarvikkeita MJ:hin 19,98 € 
16.4.2018 Tiger Store Kamppi, Beer pong tarvikkeita, 11,00 € 
Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

10.3. Uudet jäsenet 
 
11. PALAUTELAATIKKO 
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Esitys: Käydään läpi palautelaatikkoon tullut palaute: 
- Hallituksen kannanotto Julkkuyhteistyöhön 
- MJ ja Julkku 
- Facebook-tapahtumien tapahtumakuvat 

Päätös: Hallitus keskusteli saadusta palautteesta ja lähettää henkilökohtaisen vastauksen  
asianomaisille. Päätettiin, että Facebook-tapahtumien kuviin panostetaan enemmän jatkossa. 

 
12. HOMONAAMALAULU 

Esitys: Keskustellaan siitä miten laulu tulisi jatkossa esittää: Todettiin, että          
Homonaamalaulusta on saatu jo usean vuoden ajan erinäisissä tilanteissa negatiivista          
palautetta ja sen laulamisesta on syntynyt kiusallisia tilanteita. Hyvinvointiraporttiin ja saatuun           
palautteeseen vedoten hallitus pitää aiheellisena pohtia lauluperinteen jatkamista. Todettiin,         
että mahdollisia vaihtoehtoja ovat homonaamasanan muuttaminen tai kokonaan uuden laulun          
kehittäminen. Laulun esittämisen rajaamista vain kiltalaisille avoimiin tapahtumiin pidettiin liian          
hankalana. 
Päätös: Järjestetään sanoituskilpailu homonaamalaulun uudistamiseksi tai vaihtoehtoisesti       
uuden kunnianosoituslaulun luomiseksi. Kilpailu alkaa maanantaina 23.4.2018. 

 
13. VUOSIJUHLIEN PÄIVÄMÄÄRÄ 2019 

Esitys: Päätetään 118. Kevätpäiväntasauksen päivämäärä. Vaihtoehtopäivämäärät ovat       
perjantai 15.3. ja perjantai 22.3. Vuosijuhlat tulisi järjestää mahdollisimman lähellä          
kevätpäiväntasausta, mikä on vuonna 2019 20.3. Fyysikkokillan vuosijuhlat tullaan pitämään          
16.3. 
Päätös: Päätettiin, että Kevätpäiväntasaus järjestetään 22.3.2019. 

 
14. HULLU JUSSI 

Esitys: Päätetään pidetäänkö hallituksen rasti Hullu Jussissa (29.4.). 
Päätös: Päätettiin, että hallitus ei pidä rastia Hullussa Jussissa rastinpitäjien puutteen vuoksi. 
 

15. HALLITUSHÄRPÄKE 
Esitys: Ilmari Talvitie, Veera Lehto ja Meri Ahokas kertovat takkien tilanteen: Väärän kokoiset             
takit ovat lähetetty vaihdettaviksi. Painatukset etenevät, kun kaikki ovat saaneet oikean           
kokoiset takit. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 
 

16. VUOSIJUHLAEDUSTUKSET 
Esitys: Päätetään edustajat AYY:n vujuille (19.5.): 
AYY: Meri (kasa), Tommi (kasa), Helena (kasa), Netta (kasa) 
Päätös: Hyväksyttiin esitys. 
 

17. AYY:N KUULUMISET 
Esitys: Emma Savela kertoo AYY:n kuulumiset: 

- JMT 7 on nyt kokonaan valmistunut, JMT 5 remontti on käynnissä. Remonttien takia             
kertavuokrattavia tiloja menee remonttiin 

- Gorsu tullaan uudistamaan - tilasta tehdään toimivampi. Kampusjaoston luonnos         
hyväksyttiin työmaakokouksessa 
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- Aallon incoming -ryhmässä on käyty keskustelua siitä, miten vaihtareille voisi infota           
paremmin asumisesta. 

- Sukupuolten yhdenvertaisuus on puhuttanut AYY:ssa. Asia otetaan tällä viikolla myös          
puheeksi edarissa.  

- Kiinassa on ystävyyskoulu, jonne AYY lähtee toukokuussa vierailemaan. 
- Taidevuoden Otaniemen yö -tapahtumaa on suunniteltu. Järjestetään lokakuussa.        

Tulee olemaan teemavuoden isoin tapahtuma 
- Opiskelijakeskus -seminaari pidettiin viime viikolla. Tuloksia aletaan työstämään tällä         

viikolla. 
- Taloudellisesti AYY:lla menee hyvin, viime vuonna jäätiin hieman enemmän plussalle          

koska myytiin yksi iso kiinteistö 
- Uusi kiinteistöasiantuntija Heidi Dufva (MK alumni) aloitti viime viikolla. 
- Miestentien (AYY:n & HOASin kämpät) uudisrakentaminen etenee hyvin. Valmistuvat         

vuoden lopussa. Uudet asukkaat pääsevät muuttamaan ensi vuoden alussa 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 
18. UUDET TOIMIHENKILÖT 

Esitys: Hyväksytään seuraavat henkilöt maisteri-ISOiksi: Pekka Mattila, Juho Björkman, Laura          
Strömberg, Heikki Salko, Anni Kolehmainen, Meri Ahokas, Julianna Porkka ja Paula Riipi 
Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

 
19. JAOSTOKIERROS 

19.1. Opintojaosto 
19.1.1. Akateemisen komitean kokous 9.4.2018 

Helena Huhtinen kertoo tärkeimmät kokouksessa käsitellyt asiat: 
- Uudet opintosuunnitelmat lyötiin kokouksessa lukkoon. 
- RYM-sivuaineen uudet kurssit vahvistettiin. 
- Lähitulevaisuudessa kandivaihtoon menevien on mahdollista suorittaa uusi        
kansainvälinen kandisivuaine. 
- Ensi lukuvuoden ENGin iltatenttipäivät päätettiin. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

19.1.2. ENGin kandiohjelman ohjausryhmän kokous 13.4.2018 
Helena Huhtinen kertoo tärkeimmät kokouksessa käsitellyt asiat:  
- Kokouksessa käsiteltiin ENGin pullonkaulakursseja ja muun muassa        
projektityökursseja.  
- Oppimisvaikeuksista kärsivät saavat mahdollisesti jatkossa todistuksen       
asiasta opintopsykologilta. Tarkoituksena helpottaa opettajien työtä ja       
opiskelijoiden opintoja. Asia on vielä työn alla.  
- AllWell-tulokset ovat tulleet ja ne ovat opintomestarin hallussa. On vielä           
epäselvää, miten tuloksia saadaan käsitellä.  
- AllWell-workshoppien aikataulut saatanee tietoon pian.  
- RYM hakijoiden määrä on vähentynyt merkittävästi.  
- ENG-infoesite suunnitellaan uudelleen.  
- RYM-kandidaattiohjelman vastuuopettajat Raine Mäntysalo ja Hanna Mattila        
lähtevät syksyllä muihin yliopistoihin. Yksi todennäköinen korvaaja on        
Tuomas Ilmavirta.  
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Päätös: Todettiin, että killan täytyy kehittää abimarkkinointia. Anni Halko  
selvittää, miten muut killat ovat toimineet ja tulee kertomaan asiasta  
hallituksen kokoukseen. Meri Ahokas, Janne Olin ja Helena Huhtinen  
keskustelevat Rakennetun Ympäristön pääsykoeuudistuksesta dekaanin  
kanssa. 

19.1.3. Koulutusneuvoston kokous 16.4.2018 
Helena Huhtinen kertoo tärkeimmät kokouksessa käsitellyt asiat: 
- 2019 todistusvalinnan osuus nostetaan 50 %. 2020 vuonna todistusvalinnan  
osuus tulee todennäköisesti olemaan 70 %. Yhteispistevalinta katoaa vuonna  
2020. RYM ei saa pitää yhteiskuntatieteen koettaan.  
- Keskusteltiin myös ENGin sisäisen liikkuvuuden helpottamisesta.  
Nykyisellään liikkuvuutta ei juurikaan ole ja todettiin, että liikkuvuuden  
lisääminen saattaisi aiheuttaa ei-toivottuja lieveilmiöitä  
Siirtymäsivuainemenetelmä jatkuu nykyisellään.  
- Maisterihaun varasijamenetelmästä on puhuttu vuosien ajan. Aallon tasolla  
asia on kaatunut joka kerta vaikeaan toteutettavuuteen ja asiaan on tuskin  
tulossa muutosta. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

19.1.4. Mittariedustus maisteriohjelmien ohjausryhmässä 
Esitys: Helena Huhtinen esittää, että yrittäisimme löytää edustajat        
maisteriohjelmien ohjausryhmään.  
Päätös: Pyritään saamaan yksi killan jäsen maisteriohjelmien       
ohjausryhmään. Ei avata avointa hakua. 

19.2. Fuksijaosto 
19.2.1. Apustin 2018 

Esitys: Juho Virtanen kertoo Apustimen tilanteen: Apustinta työstetään.  
Päätös: Pohditaan vielä, millä menetelmällä hallitusesittely toteutetaan  
Apustimeen. 

19.2.2. Fuksipeijaiset 
Esitys: Netta Maijala kertoo peijaisten tilanteen: 27 fuksia peijaisjoukkueessa.  
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

19.2.3. Maisterifuksien lakinsaanti 
Esitys: Tiiamari Tolonen kertoo maisterien lakinsaantitilanteen: Lakkeja on        
tulossa ainakin 6 wappuna ja muutama wapun jälkeen. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

19.3. Muut jaostot 
19.3.1. Fuksien Haamupala 

Esitys: Janne Olin kertoo järjestelyiden tilanteen: Kaikki monttutontut  
(kiltahuonevastaavat) osallistuvat järjesteleyihin. Aamupala on 7:00 Amfilla. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

19.3.2. Opiskelijakeskus-seminaari 
Esitys: Meri Ahokas kertoo seminaarista: Tapahtuma oli workshop  
muotoinen. Ryhmissä ideoitiin, mitä keskukseen tulee. Paljon huonoja ideoita  
ja muutamia hyviä. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

19.3.3. GDPR -koulutus 
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Esitys: Tommi Alajoki kertoo koulutuksessa käsitellyt asiat:  
- 25.5. mennessä killalla on oltava yleinen rekisteriseloste ja tietosuojaseloste  
tuleville hallituksille.  
- Hallituksen on nimettävä rekisterinpitäjä. Rekisterinpitäjäksi olisi luonnollista  
valita rahastonhoitaja.  
- Ilmolomakkeiden tiedot on poistettava jatkossa heti, kun tietoja ei enää  
tarvita  
- Ilmoittautumisten yhteydessä on kerrottava, että lomake kerää ilmoittautujan  
IP-osoitteen.  
-Tietovuotojen yhteydessä jäsenistölle on  ilmoitettava 72 tunnin kuluessa. 
Päätös: Tommi Alajoki luonnostelee tarvittavat asiakirjat. 

 
20. MENNEET TAPAHTUMAT 

20.1. Teekkarispeksi 9.4.2018 
Esitys: Julianna Porkka kertoo tapahtuman kulun: Sujui hyvin, kaikki olivat ajoissa ja            
kukaan ei perunut. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

20.2. Workshop ohjelmistoista 10.4.2018 
Esitys: Ville Alasalmi kertoo tapahtuman kulun: Kokonaisuudessaan tapahtuma meni         
hyvin. Hieman enemmän porukkaa olisi kaivattu. Yritysedustajat olivat tyytyväisiä.         
Palautteen mukaan aiheita oli ehkä liikaa. Englanninkielinen tapahtumakuvaus        
puuttui. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

20.3. MJ 14.4.2018 
Esitys: Netta Maijala kertoo tapahtuman kulun: Tapahtuma sujui hyvin. Poissaolevia  
oli 6. Keli 5/5. Ruutikellari on toimiva järjestely. Fuksien kierrättäminen oli jälleen  
haastavaa. Pyritään parantamaan ensi vuoteen. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 
21. TULEVAT TAPAHTUMAT 

21.1. ENG hallitusten kiltiskiertely 17.4.2018 
Esitys: Meri Ahokas kertoo tapahtuman tilanteen, päätetään meidän rastin aktiviteetti: 
Helena, Silja, Nanna, Veera ja Meri osallistumassa. 
Päätös: Pidetään aktiviteettina MK-mölkky. 

21.2. Helsinginkadun appro 18.4.2018 
Esitys: Julianna Porkka kertoo tapahtuman tilanteen: Hyvää ilmaa luvattu. 16:30          
lähtö. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

21.3. Aamusitsit 24.4.2018 
Esitys: Laura Tuomainen ja Veera Lehto kertovat tapahtuman tilanteen: Kolme          
ensimmäistä varasijalla olevaa molemmista killoista pääsevät sitseille. Lukkareita tai         
kuvaajaa ei ole. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

21.4. Kiltapäiväkännit 29.4.2018 
Esitys: Käydään läpi järjestelyiden tilanne, päätetään työvuorot: 
1. vuoro klo 12-13:45 Meri, Helena (Tommi) 
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2. vuoro klo 13:45-15:30 Nanna & Ville 
3. vuoro klo 15:30-17:15 Janne & Veera 
4. vuoro klo 17:15-19 Iiro & Laura 
5. vuoro klo 19-20:30 Silja & Ilu 
Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

21.5. Wappuetkot 30.4.2018 
Esitys: Käydään läpi järjestelyiden tilanne, päätetään työvuorot: 
1. vuoro klo 16-17 Iiro, Ilu (Tommi) 
2. vuoro klo 17-18:15 Silja & Laura 
3. vuoro klo 18:15-19:30 Meri & Nanna 
4. vuoro klo 19:30-20:30 Veera & Ville 
5. vuoro klo 20:30-21:30 Janne & Helena 
Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

21.6. Excukierros tanskalaisille 3.5.2018 
Esitys: Ville Alasalmi kertoo tapahtuman tilanteen: MML-excu lukkoonlyöty. Pöyry ja          
Vantaan kaupunki kombo Pöyryn auditoriossa myös mahdollinen.  
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

21.7. CGI-excu 7.5.2018 
Esitys: Ville Alasalmi kertoo tapahtuman tilanteen: Olli Erkkilä hoitaa. Maanantai 7.5.  
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

21.8. AATU 17.5.2018 
Esitys: Julianna Porkka kertoo tapahtuman tilanteen: Ei ilmoitettavaa. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

21.9. Killan kesäpäivät 21.-22.7.2018 
Esitys: Käydään läpi tapahtuman tilanne: Mökki on varattu, hinta on 330e. La klo 10 -               
Su klo.15. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

21.10. Geometres 50v. juhlat 
Esitys: Ilmari Talvitie kertoo tapahtuman tilanteen: Ei ilmoitettavaa. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

21.11. UVP 22.8.-30.8.2018 
Esitys: Janne Olin ja Iiro Vainikainen kertovat tapahtuman tilanteen: Ilmoittautuminen          
menee kiinni toukokuun lopussa. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi.  

21.12. NM 2.10.-6.10.2018 
Esitys: Julianna Porkka, Ville Alasalmi ja Meri Ahokas kertovat järjestelyiden 
tilanteen: Kokous toukokuun alussa. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 
22. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT 

Hallituksen wappuskumppa on 13:30 Ulliksella. 
Terassihanke etenee - MK:lta tarvitaan 1 vastuuhenkilö ja talkoohenkeä.  

 
23. SEURAAVA KOKOUS 

2.5.2018 klo 17:00, Monttu, Otakaari 4 
 

 



 
 
 
MAANMITTARIKILTA RY HALLITUKSEN KOKOUS 8/8 
Aalto-yliopisto 10/2018 
Insinööritieteiden korkeakoulu Pöytäkirja 
 
 
 

 

24. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19:42. 

 
 
Pöytäkirjan vakuudeksi, 
 
 
_________________________ __________________________ 
Meri Ahokas Janne Olin 
Puheenjohtaja Varapuheenjohtaja 
 
 
 

 


